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Elin Abelsson, Sibban Andersson, Anneli Fredriksson, Helena 

Lundblom, Anders Lundström och Efraim Pettersson. 

 

Närvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna, och förklarade 

mötet för öppnat. 

§ 1 

Öppnande 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

§ 2 

Dagordning 

 

Julmässegruppen har ännu inte utvärderat, så utförligare 

utvärdering kommer från gruppen. 

 

Omorganisationen har tagit tid och kraft, det har påverkat ork 

och engagemang till Julmässan. 

 

För att klara av eventuella besökare som inte har annat än 

kontanter behöver vi ha lite växel, för att de ska kunna betala 

inträdet. Bra om de som tar inträde, har lokalkännedom, viket 

fungerade bra i år. 

 

54 gäster betalade inträde. Vi behöver möblera med 90 stolar. 

 

114 utrop på auktionen. Om möjligt ska vi inte ha fler än 3 av 

samma sort.  

 

17 180 kr i intäkt på auktionen. Detta är något mer än förra 

året. 

 

För att moss- och granalstren inte ska torka är det bättre att 

tillverka dem sista söndagen.  

 

Det mesta, som scouterna bakat, såldes på HangTimes 

försäljning. Det gav 3 540 kr.  

 

De tre ringlotterna fungerade bra, såväl försäljning som 

utlottning. Det var en lagom mängd.  

 

Viktigt att tänka på att det som man ansvarat för inför och 

under julmässan måste man också ansvara för att plocka ihop.  

 

När det blir återbud från någon ledare är det viktigt att sätta in 

en annan ansvarig. 

 

36 385 kr är den totala intäkten för julmässan. 

§ 3 

Julmässan 
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NSFs beslut blev ett nej till att lägga ned NSF och helt ingå i 

en gemensam nykterhetsrörelse. Vi är fortsatt kvar i NSF. 

Förbundsstyrelsen fick fortsatt mandat att arbeta vidare med 

frågan hur vi ska samarbeta med den nya nykterhetsrörelsen. 

IOGT-NTO, Junis och UNF beslöt att gå samman. 

§ 4 

Omorganisation IOGT-

NTO- rörelsen 

 

 

8 scouter och 7 vuxna är anmälda. Helena sköter 

inbetalningarna till distriktet. 

§ 5 

Hangtime 2025 

 

 

12 jan  planeringsdag distriktet  

15 jan  mail om medlemsavgifter och förnyat medlemskap i 

  kåren. Samtidigt går info ut till de upptäckare som 

  ska byta avdelning.   

2  febr  avdelningsplanering  

20 febr  terminsstart  

 

Till våren (efter uppflyttning) har vi 

  4 utmanare 

19 äventyrare 

16 upptäckare 

23 spårare 

§ 6 

Avdelningarna – 

Information och tidsplan 

 

Verksamhetsberättelsen skrivs dec-jan. 

 

9 jan styrelsemöte –  utkast på verksamhetsberättelse, arbeta 

  på arrangemangsplan, arbetsplan och 

  kårstyrelsens förslag. 

 

3 feb styrelsemöte –  färdigställa årsmötesdokumenten. 

  (enl stadgarna 1 dag för sent) 

§ 7 

Tidsplan styrelsearbete 

fram till årsmötet 25-02-23 

 

 

 

Baconostrummet behöver städas, men det sparar vi till våren. 

§ 8 

Scoutgården 

 

Kassören rapporterade för julmässan under tidigare punkt. 

§ 9 

Kassören har ordet 

 

Ansvariga: Efraim och Helena 

§ 10 

Kårens årsmöte 

 

Inga övriga frågor förelåg.  

§ 11 

Övriga frågor 

 

Nästa möte är kårstyrelse 9/1 och 3/2 2025. 

§ 12 

Nästa möte 
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Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Anneli Fredriksson     Sibban Andersson 

 

 

Sibban tackade alla för mötet. 

§ 13 

Avslutning 


